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A Senior Police Constable has been charged by the ICAC today (August 28) with defrauding six Police
Constables of 10 loans totalling over $83,000 by deceit.

Lam Chung-man, 49, faces six counts of fraud, contrary to Section 16A of the Theft Ordinance.

The defendant will appear at the West Kowloon Magistracy on Friday (August 30) for plea.

The case arose from a corruption complaint referred by the Hong Kong Police Force (HKPF). Subsequent
ICAC enquiries revealed the above alleged offences.

At the material time, the defendant was a Senior Police Constable posted to a Patrol Sub-unit of Sham
Shui Po Division of the HKPF. In 2016, the defendant came to know six Police Constables who also
worked in the same Patrol sub-unit.

The charges allege that on 10 occasions between April 18 and May 9, 2018, the defendant dishonestly
falsely represented to the six Police Constables that he was in need of money to pay for medical expenses
of his mother in the Mainland, and with intent to defraud, induced them to provide him with 10 loans
totalling $83,250, which resulted in benefit to the defendant or in prejudice to them.

The amount of money the defendant obtained from individual Police Constables ranged from $6,050 to
$25,100.

The HKPF has rendered full assistance to the ICAC during its investigation into the case.

The defendant has been released on ICAC bail, pending his court appearance on Friday.
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2019年8月28日

廉政公署今日(八月二十八日)落案起訴一名高級警員，控告他涉嫌以欺詐手段騙取六名警員十筆
共逾八萬三千元的貸款。

林仲文，四十九歲，被控六項欺詐罪名，違反《盜竊罪條例》第16A條。

被告將於星期五(八月三十日)在西九龍裁判法院答辯。

廉署早前接獲香港警務處(警務處)轉介的貪污投訴，調查後揭發上述涉嫌罪行。

被告於案發時任職高級警員，在警務處深水埗分區的一個巡邏小隊工作。他於二○一六年認識六
名同於該巡邏小隊工作的警員。

控罪指被告涉嫌於二○一八年四月十八日至五月九日期間，先後十次不誠實地向該六名警員訛
稱，他需要金錢支付其母在內地的醫療費用，並意圖詐騙而誘使他們向他提供十筆合共八萬三千
二百五十元的貸款，導致被告獲得利益或對方蒙受不利。

被告從每名警員取得的款項由六千零五十元至二萬五千一百元不等。

警務處在廉署調查案件期間提供全面協助。

被告已獲廉署准予保釋，以待星期五應訊。
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